
Uspehi telesne kulture v letu 1978
Zveza telesnokulturnlh organlzaclj Ljubljana Cen-

ter s/ Je 8 svojlml strokovnlml sodelavci že od usta-
novltve naprej prlzadevala, da bl telesna kultura vtej
IJublJanski občinl dosegla določene uspehe In razvoj,
zato bl bllo prav, če bl vsaj na kratko oplsall, kaj vse
so v lanskem letu organlzlrall In napravlll na razllčnlh
področjlh telesnokulturnega udejstvovanja za napre-
dek telesne kulture.

V vzgojno varstvenih organizacijah
so nadaljevali z delom iz preteklih let.
Akcija tekmovanja za športno značko
je zajela vse otroke iz W O in nekaj

tudi takih, ki niso vključeni v redno
delo W O . V akciji za športno značko
je v lanskem letu sodelovalo 972 otrok,
značko in diplomo pa je osvojilo 512

otrok, medtem ko je pri posameznih
nalogah delo potekalo takole:
Na smučarskih tečajih je sodelovalo 53
vzgojiteljic, ki so poučevale 5O7 otrok.
W O so imeli prevozne in staeionirane
tečaje. Vse W O so si s tridesetimi pari
smuči, ki so si jih sposodili pri ZTKO,
močno pomagali pri uspešnem delu na
snegu.

Za plavanje se je odločilo pet W O .
V zimskih in jesenskih mesecih je bilo
na plavanju 292 otrok, ki so vsi opravi-
li nalogo za športno značko. Pri tem
delu je sodelovalo 29 vaditeljev plava-
nja in vzgojiteljic.

Drsanja se je v akciji 1OOO drsalk v
lanskem letu udeležilo 225 otrok iz 3ti-
rih WO. Drsali so v Hali Tivoli in to
dvakrat tedensko. V tem letu je ZTKO
dokupila še 3O parov drsalk, ki so si
jih VVO lahko sposojali. V spomladan-
skih mesecih pa je ZTKO organizira-
la demonstracijske skupine za kotal-
kanje in je v ta namen kupila dvajset
parov kotalk.

Nekaj več težav je bilo z izleti, ven-
dar so vse W O opravile štiri do šest
izletov v bližnjo okolico. Izleti so bili
povezani s spoznavanjem kraja, gozda
in prometa. Vse W O so dobro opravile
nalogo spretnosti z žogo. V ta namen
so W O prejele od ZTKO 7O žog.

Za boljši uspeh v akciji tekmovanja
za športno značko je ZTKO organizira-
la seminarje in tečaje za vzgojiteljice.
Plavalnega tečaja se je udeležilo devet
vzgojiteljic, drsalnega štirinajst in
smučarskega kar Sestnajst vzgojiteljic.

V sedmih SŠD je v lanskem letu
delovalo 32 krožkov, ki jih je obiskova-
lo 622 učencev in učenk. Večina ŠSD
je imela razredna, medrazredna in šol-
ska tekmovanja, na katerih so sodelo-
vali skoraj vsi učenci višjih razredov.
ZTKO je pripravila tekmovanja v sed-
mih športnih panogah, več kot 4OO
posameznikov pa je sodelovalo še na
jesenskem krosu.
Vadba v selekcijah je potekala na še-
stih šolah v 29 skupinah, v katerih je
sodelovalo 29O otrok.

ZTKO je organizirala tudi šole v na-
ravi, vendar so ugotovili, da je bilo
izredno malo neplavalcev, tako so se
odločili, da bodo v prihodnje organizi-
rali plavalne tečaje kar v pokritih baze-
nih med šolskim letom.

Za mentorje in predsednike ŠŠD so
pripravili enodnevni seminar o novi
vlogi ŠSD. Dogovorili so se, da morajo
SŠD v prihodnje bolje sodelovati in
delati ter se morajo vse ŠŠD vključiti v
tekmovanje za najbolje samoupravno
organizirano ŠŠD. Tako tekmovanje
bo tudi na občinski ravni.

Aktiv mentorjev ŠSD je imel štiri
sestanke, ustanovili pa so tudi aktiv
pedagogov telesne vzgoje na osnovnih
šolah.

Za delavce v organizacijah združe-
nega dela in občane v krajevnih skup-
nostih je ZTKO tudi v lanskem letu
organizirala trim tekmovanja v malem
in velikem nogometu, kegljanju, na-
miznem tenisu, streljanju, košarki,
aipskem smučanju, teku na smučeh in
v šahu. Na vseh tekmovanjih skupaj je
sodelovalo 161 OZD in KS ter intere-
snih skupin z več kot 42OO tekmo-
valci.

V lanskem letu je občihska ZTKO
skupaj z mestno pripravila devet trim
tekmovanj, vendar so izvedh ]e tri. Ob-
činska trim akcija kolesarjenja od Viča
do Polhovega Gradca je bila izredno
dobro obiskana, saj so med akcijo
uvedli nekaj novosti.

Seminarja za organizatorje športne
rekreacije v Kranjski gori se je udeleži-
lo 36 športnih referentov iz 26 OZD in
dveh KS.

Komisija za športno rekreacijo je
imela v lanskem letu le dva sestanka,
sicer pa je ZTKO vložiia veliko napora
za vključitev KS v načrtovanje in izva-
janje športne rekreacije za občane. V
programu so v ta namen oddvojili fi-
nančna sredstva, vendar niso porabili
vseh zaradi začetniških težav v nekate-
rih komisijah za športno rekreacijo.
V prihodnje bodo poskušali tudi poži-
viti dejavnost komisij za športno re-
kreacijo pri svetih KS z osebnim sti-
kom.
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